
Komisia pre riešenie cyklistickej dopravy v Trenčíne 

Zápisnica zo zasadnutia Komisie konaného  26. 2 . 2024 
V sobášnej miestnosti mesta Trenčín  Mierové nám. č. 2 (poschodie). 

Prítomní   neprítomní osprav.  neprítomní neosprav. 
poslanci 
Mgr. Richard Medal  Richard Ščepko (predseda)   

Ing. Dominik Gabriel 
Patrik Žák, B.S.B.A  

odborníci 
Ing. Peter Piláthy   Peter Božík  
Ing. Igor Ševčík 

Ing. arch. Pavol Guga (garant)   
Ing. Hana Múdra (poverená vedením UM)   

Otvorenie  
Rokovanie komisie zahájil pán Medal poverený vedením zasadnutia 

predsedom cyklokomisie pánom R. Ščepkom. Privítal všetkých prítomných. Prítomní 
sú traja členovia cyklokomisie. Komisia nie je uznášaniaschopná.  
Bol navrhnutý nasledujúci program zasadnutia: 

1. Otvorenie a schválenie programu. 
2. Projekt „Cyklotrasa Pod Juhom - 3. Etapa” – info o aktuálnom stave 
3. Aktuálny pripravovaných cykloprojektov. 
4. Nové projekty cyklodopravy (návrhy členov cyklokomisie) 
5. Rôzne. 
6. Záver. 

Projekt „Cyklotrasa Pod Juhom - 3. Etapa” - aktuálny stav 

Prebehla diskusia k predloženému návrhu križovatky Soblahovská – Bezručova (Ing. 

Kičin).  
Pán Medal – S predloženým riešením súhlasím, je tu ešte otázka umiestnenia 
dopytového semafóru. 
Zašlite tento návrh mailom členom cyklokomisie s tým, aby sa k nemu vyjadrili do 
dvoch dní. Tieto pripomienky zosumarizuje a vyhodnotí vedúca UM pani Múdra 
a následne tieto informácie pošle projektantovi na dopracovanie projektovej 
dokumentácie.    
Zajtra budem s predsedom, budem ho informovať o tomto postupe.  

Rôzne 

Pán Ševčík – Minule som hovoril o prehľadnej mape cyklotrás, musím skonštatovať, 
že je spracovaná veľmi dobre. Je tam vidieť chýbajúce časti. 
Pani Múdra – Túto mapu aktualizoval pán Hartmann. 
Páni Hartmann – Bol som požiadaný, aby som sa dnes zúčastnil zasadnutia k bodu 
– Križovatka Soblahovská. Oproti stavu, keď som navrhol odbočovací pás sa zmenila 
situácia, obrátila sa jednosmerka, bol tam vykonaný prieskum, ktorý vraj preukázal, 
že sa tam kolóny netvoria. Odbočovací pruh bol pôvodne požiadavkou „Južanov“, tí 
tu ale teraz nie sú, takže sa k tomu ťažko vyjadria. Neberte to tak, že sa vraciam do 
cyklokomisie.  



Pán Ševčík – Rozšírenie komunikácie od kruháča smerom do Soblahova má 
charakter dočasného riešenia, nakoľko sa plánuje predĺženie diaľničného privádzača. 
To môže byť aj 10 rokov. 

Záver 

Pán Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť. Najbližšie zasadnutie 
cyklokomisie sa bude konať podľa harmonogramu 25. 3. 2024 v sobášnej 
miestnosti. 

V Trenčíne, 26. 2. 2024 
Zapísal: Ing. arch. Guga 
       Mgr. Richard Medal 

Predsedajúci cyklokomisie 


